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З А П И С Н И К 
   са 70. сједнице Представничког дома   

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
  одржане  08. новембра  2005. године 

 
 
 Сједница је почела у 10.15 часова. Присуствовало је  35 посланика.  
 Оправдано су одсуствовали: Мирсад Ћеман, Абдулах Накаш, Сеада Палаврић, Азра Хаџиахметовић, 
Селим Бешлагић, Ибрахим Ђедовић и Петар Кунић.                                      
 Једном дијелу сједнице из Савјета министара БиХ присуствовали су министри Сафет Халиловић и 
Драган Доко, као и замјеници министара Јусуф Кумалић и Драган Мектић.                                                                         
 Сједницу су пратили Јелена Деспот и Сања Станојевић – ОХР,  Кристијан Хаупт  и Амра Аговић – 
ОЕБС и Мирсад Жига – америчка амбасада.                              
  У уводним напоменама предсједавајући Дома Никола Шпирић упознао је посланике о допунама 
дневног реда које су договорене на Проширеном колегијуму, као и о обавјештењу предсједавајућег Савјета 
министара БиХ у вези с Извјештајем о активностима Обавјештајно-безбједносне агенције.  
 У расправи поводом предлога дневног реда учествовали су: Момчило Новаковић, Златко Лагумџија 
и Адем Хускић. 
 Момчило Новаковић приговорио је што је сједница сазвана на Митровдан и замолио 
предсједавајућег Дома да убудуће води рачуна да се сједнице не сазивају на велике православне празнике. 
 Златко Лагумџија поставио је питање када ће Дом добити информацију Савјета министара БиХ у 
вези са закључком усвојеним на прошлој сједници Дома, а односи се на проблеме, планове и трансфер новца 
за потребе Регулаторне агенције за комуникације и Јавног РТВ сервиса. 
 Такође, Златко Лагумџија поставио је питање у вези са разматрањем Извјештаја о активностима 
Обавјештајно-безбједносне агенције, чије је разматрање одгођено на прошлој сједници, са нагласком да ли ће 
приликом разматрања бити скинут степен тајности. 
 У вези са првим питањем, предсједавајући Шпирић одговорио је да је од Савјета министара 
затражио писану информацију и да мисли да треба сачекати да она стигне, те онда на сједници расправљати 
о њој.  
 У вези са другим питањем, предсједавајући Дома одговорио је да је предсједавајући Савјета 
министара тражио да се Извјештај о активностима ОБА-е не уврштава у дневни ред ове сједнице зато што је 
он одсутан из Сарајева због службених обавеза, као и да Савјет министара остаје при степену тајности 
Извјештаја.  
 Адем Хускић затражио је да Дом усвоји закључак којим ће задужити Секретаријат да припреми 
преглед реализованих и нереализованих закључака Дома. 
 Предсједавајући Шпирић констатовао је да Дом прихвата сугестију посланика Хускића да 
надлежна служба припреми анализу закључака Дома, па да једна тачка дневног реда наредног 
засједања буде расправа о томе на који начин се спроводе закључци Представничког дома. 
 
 Затим је предсједавајући констатовао да 70. сједница има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Усвајање Записника са  69. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања и одговори; 
3. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Извјештају Комисије 

за финансије и буџет о Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о акцизама Босне и 



 2
Херцеговине (предлагачи Закона: посланици Златко Лагумџија, Јозо Крижановић и Селим 
Бешлагић); 

4. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о Извјештају Уставно-
правне комисије о Предлогу закона о основама геоматике Босне и Херцеговине (предлагач 
Закона: посланик Мирсад Ћеман), 

5. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о предлогу закључка 
посланика Младена Поточника са 69. сједнице Дома, одржане 25.10.2005. године; 

6. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и допунама 
Закона о држављанству Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 105. 
Пословника;  

7. Захатјев посланика Милорада Живковића за разматрање Предлога закона о измјени Закона о 
поштама Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 105. Пословника;  

8. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјени Закона о јавним 
набавкама Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 104. Пословника, 

9. Предлог закона о поступку  индиректног опорезивања (друго читање); 
10. Предлог закона о поступку принудне наплате индиректних пореза у Босни и Херцеговини 

(друго читање); 
11. Предлог закона о спречавању и сузбијању злоупотребе опојних дрога (прво читање); 
12. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о омбудсмену за људска права Босне и 

Херцеговине (прво читање); 
13. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о административним таксама (прво читање); 
14. Предлог оквирног закона о високом образовању у Босни и Херцеговини са Извјештајем 

Уставно-правне комисије (предлагач Закона: посланик Момчило Новаковић); 
15. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о порезу на додату вриједност са Извјештајем 

Комисије за финансије и буџет (предлагач Закона: посланик Мухамед Морањкић); 
16. Предлог одлуке о организацији Секретаријата Парламентарне скупштине Босне и 

Херцеговине; 
17. Преглед донација за Босну и Херцеговину у периоду од 1996. до 2005. године; 
18. Предлог кандидата за чланове Канцеларије за разматрање жалби (предлагач: Савјет 

министара БиХ); 
19. Предлог закључка о оснивању Истражне комисије за испитивање активности у вези с 

изградњом царинског терминала у Тузли (предлагач: посланик Селим Бешлагић), 
20. Давање сагласности за ратификацију: 

a) Споразума о преузимању улоге саоснивача Института за нестала лица Босне и 
Херцеговине између Савјета министара Босне и Херцеговине и Међународне комисије 
за нестала лица, 

b) Споразума о пружању ваздухопловних услуга између Савјета министара Босне и 
Херцеговине и Владе Републике Македоније, 

c) Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Македоније о социјалном 
осигурању, 

d) Административног споразума за спровођење Уговора између Босне и Херцеговине и 
Републике Македоније о социјалном осигурању, 

e) Нота споразума између Босне и Херцеговине и Републике Словеније о  условима 
трајног преноса дијела контингента деташмана Републике Словеније у корист Босне и 
Херцеговине. 

21. Именовање три члана у Заједничку комисију оба дома ради постизања споразума о 
идентичном тексту Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у  БиХ; 

22. Именовање једног члана у Заједничку комисију оба дома ради усаглашавања Закона о Јавном 
РТВ сервису (умјесто Винка Зорића). 

 
Ад – 1. Усвајање Записника са  69. сједнице Представничког дома 
 
 О Записнику није било расправе. Усвојен је једногласно, без примједаба – у моменту 
гласања присутно 26 посланика.  
 
Ад – 2. Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући Шпирић констатовао је да су одговоре на питања добили посланици Адем 
Хускић, Бериз Белкић, Мирсад Ћеман и Мухамед Морањкић.  
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 Поводом одговора кратко су говорили Бериз Белкић и Мухамед Морањкић.  
 Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
 
Мехмед Суљкановић: 
 «1. Моје прво питање је, у ствари, понављање захтјева од прије неколико мјесеци, а у вези с обавезом 
Савјета министара, односно ресорног министарства, да свака три мјесеца информишу Представнички дом о 
ситуацији која се односи на активности на изградњи Коридора 5ц. 
 2. Друго питање је иницијатива да се Парламентарна скупштина укључи у активности у вези 
са почињањем преговора о стабилизцији и придруживању.» 
 
Наџида Млаћо: 
 «Моје  питање упућено је Савјету министара – Министарству спољне трговине и економских односа 
– конкретно, Канцеларији за ветеринарство Босне и Херцеговине. 

а) Шта је до сада урађено на државном плану односно стратегији против појаве птичије грипе 
у БиХ? Моје питање подразумијева и одговор шта се до сада урадило и на изради и финансирању 
мјера у спречавању појаве болести, у превенцији и евентуалних мјера искорјењивања заразних 
болести у случају појаве? 

b) Босна и Херцеговина има квалификован и квалитетан стручни кадар који се бави овом 
проблематиком. То су ветеринарство и, наравно, ветеринари различитих нивоа научних звања. 
Питам, да ли у БиХ постоје лабораторије, посебно референтне, које су технички опремљене и 
оспособљене за дијагностицирање односно откривање птичије грипе?» 
 
Бериз Белкић: 
 «Питање упућујем Суду БиХ – Кривичном одјељењу: 

Колико је покренуто и завршено поступака за извршење одлука о одузимању имовинске 
користи (новац, имовина) у смислу члана 192. став 2. Закона о извршењу судских санкција? 
 Образложење: У информацији Тужилаштва БиХ, бр. А-430/05. од 11.10.2005, обавјештава се 
Представнички дом ПСБиХ да Тужилаштво не располаже подацима о стварно враћеном новцу и 
имовини у буџет БиХ и упућује нас на Суд БиХ – Кривично одјељење.» 
 
Јозо Крижановић: 
 «16. 09. 2005. године, на 65. сједници Представничког дома, подржана је наша иницијатива за 
формирање парламентарне комисије/одбора за спровођење процедуре за израду текста химне БиХ. 
Том приликом предлагао сам конкретан закључак како би се одржао континутет у овом процесу, тј. 
да Колегијум до наредне сједнице именује чланове комисије/одбора, одреди њихов мандат и рокове, 
те да у сарадњи са Савјетом министара ову комисију/одбор прошири са 1-3 члана из Савјета 
министара. Питам Представнички дом: 
кад ће Колегијум Представничког дома именовати ову комисију/одбор и дефинисати остале елементе 
потребне за избор текста државне химне?» 
 
Иво Лозанчић:  
 «Врло често у дневној и седмичној штампи, па може се рећи и свакодневно, читам о разним 
проневјерама, криминалу, разбојништву, али и о енормним откривеним утајама пореза. Питам Савјет 
министара: зашто се на листи приоритета у борби за сузбијање криминала не налази ратно и 
послијератно профитерство, затим пословање са фиктивним предузећима? Исто тако, колико је ових 
случајева откривено и санкционисано до данас и колико таквих предузећа је угашено (блокирано)?» 
 
Филип Андрић:  
 «Питање Регулаторној агенцији за комуникације БиХ (CRА). 
 Од Агенције тражим да прегледа емисију Федералне телевизије БиХ «60 минута», емитoвану 
07.11.2005. године у 20 часова, у којој је ХВО назван злочиначком организацијом, те да предузме 
одговарајуће законске мјере према ФТВБиХ, главном и одговорном уреднику ФТВ и уреднику 
емисије «60 минута». О предузетим мјерама одмах извијестите овај дом и мене лично као подносиоца 
иницијативе». 
 
Винко Зорић:  

«Ја имам питање за Савјет министара – хоћу ли добити одговор на три питања постављена на 
69. сједници 25. октобра?» 
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Никола Шпирић: 
 «Намјерава ли Савјет министара закључити уговор о сарадњи са невладиним сектором, с 
обзиром да се убрзава пут БиХ ка потписивању Споразума о стабилизацији и придруживању? Чини 
ми се да бисмо добили много позитивнију климу ако би до 17. децембра Савјет министара закључио 
један такав споразум, јер су то учиниле све земље у окружењу и све оне које су прошле пут 
придруживања ЕУ». 
 
Ад – 3. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
             Извјештају Комисије за финансије и буџет о Предлогу закона о измјенама и 
             допунама Закона о акцизама Босне и Херцеговине (предлагачи Закона:  
             посланици Златко Лагумџија, Јозо Крижановић и Селим Бешлагић) 
 
 Предсједавајући Шпирић, у уводним напоменама, подсјетио је на Извјештај Комисије 
Колегијума и напоменуо да није постигнута сагласност о Извјештају Комисије за финансије и буџет. 
Подсјетио је на процедуру гласања у другом кругу, нагласивши да Извјештај не би био усвојен ако би 
против њега гласале 2/3 из једног ентитета. У том случају, Предлог закона ишао би у даљњу 
процедуру. Ако из ентитета не буду 2/3  ''против'', Извјештај не би био усвојен, и у том случају 
Предлог закона пада.   
 Златко Лагумџија поставио је пар питања о процедури гласања о Извјештају, након чега је 
извршено гласање у другом кругу.  
 Послије гласања о Извјештају, предсједавајући је констатовао да су из Републике Српске три 
посланика гласала ''против'', а из Федерације БиХ осам, што је мање од 2/3 из ентитета, па се Предлог 
закона о измјенама и допунама Закона о акцизама Босне и Херцеговине сматра одбијеним.  
 
Ад – 4. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
             Извјештају Уставно-правне комисије о Предлогу закона о основама геоматике 
             Босне и Херцеговине (предлагач Закона: посланик Мирсад Ћеман) 
 
 Предсједавајући Шпирић подсјетио је да ни о Извјештају из ове тачке, који је негативан, није 
постигнута сагласност у Колегијуму као комисији, па је Извјештај дао на гласање у другом кругу. 
 Из Федерације ''против'' Извјештаја гласало је девет, из Републике Српске два, што је мање од 
2/3 из ентитета. Предсједавајући је констатовао да је пао и Предлог закона о основама геоматике 
БиХ. 
 
Ад – 5. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање споразума о 
            предлогу закључка посланика Младена Поточника са 69. сједнице Дома,          
            одржане 25. 10. 2005. године 
 
 Предсједавајћи је констатовао да није постигнута сагласност у Колегијуму као комисији о 
предлогу закључка Младена Поточника. 

Кратко је дискутовао Младен Поточник, након чега је извршено гласање о предлогу закључка 
у другом кругу.  

 Из Републике Српске ''против'' је гласао један, а из Федерације БиХ шест посланика. Према 
томе, на предлог Младена Поточника, усвојен је сљедећи 
 

З А К Љ У Ч А К 
Парламент БиХ захтијева јавну расправу о јужној тачки излаза на море Коридора 5ц. 
 
Ад – 6. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и 
              допунама Закона о држављанству Босне и Херцеговине по хитном поступку, у 
              складу са чланом 105. Пословника 
 
 Уводне напомене дао је Никола Шпирић, предсједавајући Дома. 
 У расправи су учествовали: Винко Зорић, Бериз Белић, Златко Лагумџија и Тихомир 
Глигорић. 
 Послије расправе усвојен је захтјев за хитни потупак – ''за'' су гласала 24, ''против'' два, 
''уздржана'' два посланика (из Републике Српске ''за'' је гласало 10, из Федерације БиХ 14 посланика). 
Затим је Дом усвојио и Закон о измјенама и допунама Закона о држављанству Босне и Херцеговине. 
''За'' Закон су гласала 24, ''против'' два, ''уздржан'' један посланик.  
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Ад – 7. Захтјев посланика Милорада Живковића за разматрање Предлога закона о 
              измјени Закона о поштама Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу 
              са чланом 105. Пословника 
 
 Послије краћих уводних напомена, предлагач закона Милорад Живковић образложио је 
Предлог закона и захтјев за хитни поступак. Затим је предсједавајући захтјев за хитни поступак дао 
на гласање. 
 ''За'' је гласало 13, ''против'' 12, ''уздржана'' два посланика. Из Федерације ''за'' су гласала 
четири, из Републике Српске девет посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да захтјев за хитни поступак није добио ентитетску већину и 
да ће  поступак усаглашавања бити спроведен до наредне сједнице. 
 
Ад – 8. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјени 
             Закона о јавним набавкама Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу 
             са чланом 104. Пословника 
 
 Послије уводних напомена предсједавајућег дискутовао је Бериз Белкић. 
 Са 17 гласова ''за'', једним ''против'' и два ''уздржана'', усвојен је захтјев Савјета министара да 
се Предлог закона о измјени Закона о јавним набавкама разматра по члану 104. Пословника. 
 
Ад – 9. Предлог закона о поступку  индиректног опорезивања (друго читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је подсјетио да су у пленарној фази  амандмане 
поднијели Тихомир Глигорић и Мирсад Ћеман, као и на сугестију која је на прошлој сједници 
упућена клубовима да се покушају усагласити о амандманима. 
 У расправи су учествовали: Тихомир Глигорић, Момчило Новаковић и Бериз Белкић. Затим је 
предсједавајући на гласање дао амандмане.  
 Извршено је гласање о амандманима Тихомира Глигорића од 1. до 6. и ниједан није добио 
већину. Од преосталих  амандмана  (од 7. до 22) Глигорић је одустао.  
 Затим је извршено гласање о амандманима Мирсада Ћемана. Амандман 1. и 3. нису добили 
ентитетску већину, па је требало спровести поступак усаглашавања, док амандман 3. није добио 
већину присутних. 
 Предсједавајући је подсјетио да се не може спровести поступак усаглашавања на самој 
сједници због одсуства једног члана Колегијума (Мартина Рагужа), па је замолио Клуб СДА да 
размисле о повлачењу амандмана како би се могло гласати о Предлогу закона. 
 Послије краћих консултација Шефика Џаферовића и Хазима Фелића, Хазим Фелић је, у име 
Клуба, повукао сва четири амандмана Мирсада Ћемана. 
 Предсједавајући је, затим, на гласање дао Предлог закона о поступку индиректног 
опорезивања у другом читању., 
 Са 25 гласова ''за'' (Федерација БиХ 17, Републике Српске осам) усвојен је Закон о измјени 
Закона о индиректном опорезивању.  
 
Ад – 10. Предлог закона о поступку принудне наплате индиректних пореза у Босни 
                и Херцеговини (друго читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је рекао да су и на овај законски приједлог у 
пленарној фази амандмане  поднијели Мирсад Ћеман и Тихомир Глигорић.  

Тихомир Глигорић одустао је од амандмана, а у име Клуба СДА Хазим Фелић повукао је 
амандмане Мирсада Ћемана.  

 Са 26 гласова за (Федерација 17, РС 9), два против и три уздржана, усвојен је Закон о 
поступку принудне наплате индиректних пореза у Босни и Херцеговини. 
 
Ад – 11. Предлог закона о спречавању и сузбијању злоупотребе опојних дрога (прво  
               читање) 
 
 Послије краћих уводних напомена које је дао предсједавајући Шпирић, у расправи поводом 
Предлога овог закона учествовали су: Душанка Мајкић, Момчило Новаковић, Тихомир Глигорић, 
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Шефик Џафервић, Милорад Живковић, Јозо Крижановић, Љиљана Милићевић,  и Адем Хускић. У 
име предлагача говорио је замјеник министра безбједности Драган Мектић.  
 Послије расправе Дом је Предлог закона усвојио у првом читању. ''За''  су гласала 24, ''против'' 
један, ''уздржана'' четири посланика. 
 Дом је усвојио предлог предсједавајућег да се Предлог закона разматра и у другом читању. 
 У другом читању није било расправе.  
 Са 25 гласова ''за'' (Федерација БиХ 16, Република Српска девет), два ''против'' и три 
''уздржана'', усвојен је Закон о спречавању и сузбијању злоупотребе опојних дрога.  
 
 
Ад – 12. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о омбудсмену за људска 
               права Босне и Херцеговине (прво читање) 
 
 Предсједавајући Никола Шпирић у уводним напоменама подсјетио је на процедуру која је 
спроведена о Предлогу закона о измјенама и допунама Закона о омбудсмену за људска права БиХ, 
као и на закључак Дома са 66. сједнице, да се изјашњавање о Предлогу закона одгоди за 20 дана, а да 
се од Народне скупштине Републике Српске затражи да у том року достави свој став. Нагласио је да 
став Народне скупштине РС-а није достављен до почетка ове сједнице.  
 У расправи је учествовао Момчило Новаковић, а затим је Дом једногласно (присутна 24 
посланика) усвојио Предлог закона у првом читању. 
 Такође је усвојен и предлог предсједавајућег да се одмах пређе у друго читање.  
 Предсједавајући је констатовао да је у пленарној фази седам амандмана поднио Момчило 
Новаковић. 
 У расправи у другом читању учествовали су: Момчило Новаковић, Бериз Белкић, Тихомир 
Глигорић,  Елмир Јахић и  Милорад Живковић. 
 Послије расправе предсједавајући је на гласање дао амандмане Момчила Новаковића. 
 Момчило Новаковић одустао је од дијела првог амандмана, тако да се гласало само о дијелу 
амандмана «Сједиште омбудсмена за људска права БиХ у Бањој Луци».  
 ''За'' овај амандман гласало је 15, ''против'' осам, ''уздржано'' 10 посланика – по ентитетима, из 
Федерације БиХ ''за'' су гласала три, из Републике Српске 12 посланика. 
 У другом кругу гласања, након усаглашавања у Комисији Колегијума, амандман је усвојен. 
Из Федерације БиХ ''против'' је гласало осам посланика, што је мање од 2/3 из ентитета. 
 Новаковић је одустао од 2, 3, 4, 5. и 6. амандмана. 
 ''За'' амандман 7. гласало је 20 посланика (из Федерације БиХ девет, Републике Српске 11), 
''против'' пет, ''уздржана'' четири посланика. Након усаглашавања у Колегијуму као комисији, из 
Федерације БиХ ''против'' амандмана гласало је осам, што је мање од 2/3, па је, према томе, амандман 
7. усвојен. 
 Коначно, Дом се изјаснио о Предлогу закона у другом читању. 
 ''За'' је гласало 26 – из Федерације БиХ 15, из Републике Српске 11, а ''уздржан'' један 
посланик. 
 Предсједавајући је констатовао да је усвојен Закон о измјенама и допунама Закона о 
омбудсмену за људска права Босне и Херцеговине. 
  
 
Ад – 13. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о административним таксама 
               (прво читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Дома рекао је да је надлежна комисија Предлог овог 
закона подржала у предложеном тексту и да ни у комисијској фази није било амандмана.  
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о административним таксама усвојен је без 
расправе, и у првом и другом читању. ''За'' Предлог закона у првом читању гласало је 27, два 
посланика су била ''уздржана''. Предлог да се пређе у друго читање усвојен је једногласно, а Закон о 
измјенама и допунама Закона о административним таксама у другом читању усвојен је са 25 гласова 
''за'' и једним гласом ''уздржан''. 
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Ад – 14. Предлог оквирног закона о високом образовању у Босни и Херцеговини са  
               Извјештајем Уставно-правне комисије (предлагач Закона: посланик Момчило 
               Новаковић) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама подсјетио на процедуру која је до сада спроведена 
о Предлогу закона о високом образовању и нагласио да је поново на дневном реду Извјештај 
Уставно-правне комисије који је негативан. 
 У расправи је учествовао Момчило Новаковић, а затим је извршено гласање о Извјештају 
Комисије. 
 ''За'' Извјештај гласало је 16, ''против'' 10, ''уздржана'' два посланика. Из Федерације БиХ ''за'' 
је гласало 15, из Републике Српске један посланик, па Извјештај ни овог пута није добио ентитетску 
већину. 
 Предсједавајући је констатовао да ће усаглашавање бити обављено накнадно, пошто није 
присутан један члан Колегијума.  
 
Ад – 15. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о порезу на додату вриједност 
               са Извјештајем Комисије за финансије и буџет (предлагач Закона: посланик 
               Мухамед Морањкић) 
 
 Предсједавајући је у уводним напоменама констатовао да је и о овом предлогу закона 
негативан извјештај надлежне комисије. 
 У својству предлагача дискутовао је Мухамед Морањкић, а у расправи је учествовао Јозо 
Крижановић. Затим је предсједавајући Извјештај Комисије за финансије и буџет дао на гласање. 
 ''За'' Извјештај је гласало 19 (из Федерације БиХ 12, Републике Српске седам), ''против'' девет, 
''уздржан'' један посланик.  
 Предсједавајући је констатовао да је Извјештај Комисије усвојен и да је пао Предлог закона о 
изјенама и допунама Закона о порезу на додату вриједност. 
 
Ад – 16. Предлог одлуке о организацији Секретаријата Парламентарне скупштине 
               Босне и Херцеговине 
 
 У уводним напоменама предсједавајући је рекао да је надлежна комисија доставила исправку 
у амандману 8, да је исправно “именованом званичнику” умјесто “изабраном званичнику”.  
 Момчило Новаковић запитао је да ли се сматра благовременим његов амандман с обзиром 
да је на претходној сједници одгођено изјашњавање о Предлогу одлуке, на шта је предсједавајући 
одговорио да амандман јесте неблаговремен пошто се рачунало 48 сати до прошле сједнице када је 
Предлог одлуке стављен на дневни ред. Затим је извршено гласање. 
 Са 23 гласа ''за'' (из Федерације БиХ 15, Републике Српске осам) и једним ''против'' усвојена је 
Одлука о организацији Секретаријата Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине. 
 
Ад – 17. Преглед донација за Босну и Херцеговину у периоду од 1996. до 2005. године 
 
 Предсједавајући Шпирић, у уводним напоменама, подсјетио је на Извјештај Истражне 
комисије, која је констатовала да материјал није урађен у складу са закључком Дома и  предложила 
да се прими к знању. 
 У вези са Прегледом донација дискутовали су Тихомир Глигорић и Јозо Крижановић. 
 Предсједавајући Шпирић предложио је да се поводом разматрања Прегледа донација усвоји 
дио 3. закључка из Извјештаја Комисије, а који гласи: 
 Представнички дом обавезује Савјет министара БиХ да у што краћем року поднесе 
извјештај о донацијама по критеријумима које је утврдио Дом приликом формирања Истражне 
комисије, са прегледним подацима по донаторима, корисницима донација и секторима. 
 Закључак је усвојен са 19 гласова'' за'', једним ''против'' и два ''уздржана''. 
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Ад – 18. Предлог кандидата за чланове Канцеларије за разматрање жалби (предлагач: 
               Савјет министара) 
 
 Предсједавајући Шпирић подсјетио је на одредбе Закона о јавним набавкама које се односе на 
избор чланова Канцеларије за разматрање жалби. 
 Момчило Новаковић је, уз остало, рекао да му није јасно ко именује чланове Канцеларије за 
разматрање жалби те да му је и пропратно писмо уз предлог нејасно. 
 Предсједавајући Шпирић констатовао је да сједници не присуствује нико из Савјета 
министара, па је предложио да се расправа о овом предлогу одгоди за наредну сједницу, а да Савјет 
министара о томе буде обавијештен. 
 Овај предлог предсједавајућег је прихваћен. 
 
Ад – 19. Предлог закључка о оснивању Истражне комисије за испитивање активности у 
               вези с изградњом царинског терминала у Тузли (предлагач: посланик Селим  
               Бешлагић) 
 

Винко Зорић предложио је да се у Истражну комисију именује шест чланова, умјесто пет, 
како је предложио предлагач закључка. 

У расправи је учествовао Момчило Новаковић. 
Шефик Џаферовић, Никола Шпирић и Винко Зорић предложили су чланове Истражне 

комисије. 
Са 19 гласова ''за'', једним ''против'' и два ''уздржана'' усвојен је Закључак о оснивању 

Истражне комисије за испитивање активности у вези с изградњом царинског терминала у Тузли, а у 
Комисију су именовани: Изет Хаџић, Сеад Авдић, Момчило Новаковић, Никола Шпирић, Влатка 
Комшић и Филип Андрић.  
 
Ад – 20. Давање сагласности за ратификацију: 

a) Споразума о преузимању улоге саоснивача Института за нестала лица Босне и 
Херцеговине између Савјета министара Босне и Херцеговине и Међународне комисије 
за нестала лица, 

b) Споразума о пружању ваздухопловних услуга између Савјета министара Босне и 
Херцеговине и Владе Републике Македоније, 

c) Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Македоније о социјалном 
осигурању, 

d) Административног споразума за спровођење Уговора између Босне и Херцеговине и 
Републике Македоније о социјалном осигурању, 

e) Нота споразума између Босне и Херцеговине и Републике Словеније о  условима 
трајног преноса дијела контингента деташмана Републике Словеније у корист Босне и 
Херцеговине 

 
Без расправе, Дом је дао сагласност за ратификацију аката из ове тачке. 

 
Ад – 21. Именовање три члана у Заједничку комисију оба дома ради постизања 
               споразума о идентичном тексту Закона о основима безбједности саобраћаја на 
               путевима у  БиХ 
 
   У Заједничку комисију именовани су: Милош Јовановић, Изет Хаџић и Ружа Сопта. 
 
Ад – 22. Именовање једног члана у Заједничку комисију оба дома ради усаглашавања 
               Закона о Јавном РТВ сервису (умјесто Винка Зорића) 
 
 Умјесто Винка Зорића у Заједничку комисију именован је Иво Лозанчић.  
 
 Овим је, у 14.40 часова, завршена  70. сједница Представничког дома.  
 Саставни дио Записника је транскрипт сједнице.   
 
              СЕКРЕТАР                     ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                          ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                                                               др  Никола Шпирић   


